
     Vážení občané,                          
v této chvíli převážná většina z vás již vyčerpala svou letní dovolenou. Na tyto krásné chvíle už zůstávají pouze vzpomínky a fotky. 
I když je dovolená otázka týdne či dvou, člověk si odpočine, dobije si baterky a spolehlivě funguje následující měsíce. A nemusí to být 
zrovna dovolená na opačné straně zeměkoule. Ono i lenošení v houpacím křesle či síti na zahradě s dobrým pitím po ruce má určitě 
svoje kouzlo. Rád bych vám přiblížil několik akcí, které se dokončily, jsou v běhu nebo se naopak plánují:
Přístavba mateřské školy: 
Tato, za poslední roky největší stavba, započala na konci loňského roku. Odložení zahájení stavby o dva měsíce bylo dáno možností 
žádat na Ministerstvu školství o dotaci na tuto akci. Plánované vyhodnocení všech žádostí bylo stanoveno na konec září 2014. Protože 
se žádostí o dotaci sešlo více, než ministerstvo předpokládalo, povolili zahájit stavbu s tím, že výsledek hodnocení nám sdělí v jejím 
průběhu. Koncem května 2015 nám bylo sděleno, že projekt byl doporučen ke schválení, ale i přesto  ho komise neschválila. Jako 
důvod uvedli, že demografický vývoj 10 let zpět a následujících deset let není pro naši obec optimální. Osobně mám názor opačný. Již 
několik let se obec potýkala s tím, že nemohla do školky umístit všechny děti. Maminky rodí jako o závod a je krásné pozorovat, že 
obec mládne a mladé rodiny zde zůstávají. Vždyť jen na posledním vítání jsme uvedli mezi sebe 15 nových občánků. A jak to tak kolem 
sebe pozoruji, tak i tento rekord může být v dohledné době překonán.  V konečném důsledku to znamená, že celou investici v hodnotě 
sedmi miliónů korun musíme zaplatit sami. Obec si na to vzala úvěr u České spořitelny, která nám nabídla nejlepší podmínky. Splácet 
tuto částku budeme sedm let. Přístavba je vybudovaná jako dvoupatrová. V přízemí je velká herní místnost (minitělocvična), která 
ve stávající škole velice chyběla. Děti přecházely na cvičení do sálu kulturního domu, který tomuto záměru (hlavně z bezpečnostního 
hlediska) nevyhovoval a bylo otázkou času, kdy hygiena a bezpečnostní technik přestanou tuto vyjímku tolerovat. Zde se otvírají 
možnosti i pro vás. Tuto „minitělocvičnu“ můžete využívat i vy. Mohou tam po domluvě probíhat různá cvičení (aerobik, pilates, …), 
přednášky, v případně špatného počasí si tam mohou zařádit malé děti s maminkami atd. Vrchní patro představuje nové zázemí až 
pro 20 dětí. Mají k dispozici šatnu, sociálku, výdejní kuchyňku a velkou herní místnost. Myšleno bylo i na paní učitelky, které budou 
mít miniaturní zázemí v podobě toalet a odkládací místnosti v jednom. To vše si můžete osobně prohlédnout na dni otevřených dveří, 
který se bude konat dne 1. září od 16:30 hod a na který vás tímto srdečně zveme.                             Ivo Veselý starosta obce
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     Vítání nových občánků                                                                                                                       
Že je naše obec Jarcová 
pěkné místo pro život, 
dokládá letošní tradiční 
„Vítání nových občánků“.
Konalo se v  sobotu 16. 
května 2015 tentokrát 
pro velký počet nově 
narozených dětí v  sále 
Kulturního domu. Celkem 
19 dětí narozených 
do  jara letošního roku 
v  doprovodu rodičů, 
prarodičů i  sourozenců se 
zúčastnilo slavnostního aktu. V úvodu všechny přítomné přivítala 
zastupitelka obce paní Marie Hrabovská a představila starostovi obce 
jména narozených občánků. Děti z mateřské školy přišly krátkým 
milým pásmem písniček a říkadel pozdravit své budoucí kamarády.
Tradiční předávání pamětních listů rodičům, dárků, kytiček, focení 
dětí v kolébce a společná fotografie trvalo o trochu déle, ale vše se 
podařilo. V  závěrečném proslovu spojeném s  přípitkem popřál 
starosta obce Ivo Veselý pevné zdraví dětem i rodičům, spokojenost 
a sílu při výchově ratolestí a poděkoval všem rodičům a příbuzným 
za doprovod na tuto tradiční slavnostní akci.

       Rekonstrukce elektrických rozvodů v kulturním domě:                           
Havarijní stav elektrických rozvodů v kulturním domu a obecním úřadu si vyžádal jeho kompletní rekonstrukci. Nelehkého 
úkolu se zhostil Roman Směták se svou firmou. V této chvíli je hotov sál, jeviště a byt po panu Foltovi. Do konce roku 
by se ještě měla stihnout udělat zasedačka, obecní úřad a stávající knihovna. Doufám, že se nám podaří najít v rozpočtu 
takovou částku, abychom mohli pokračovat i příští rok. Tímto  bych chtěl Romanovi Smětákovi poděkovat za opravdu 
kvalitní a pečlivou práci a celkově profesionální přístup. Stejně tak bych chtěl veřejně poděkovat Vlastě Červenkové, která 
se zhostila nelehkého úkolu a zadní stěnu sálu KD pojala jako malířské plátno, na kterém zvěčnila část naší obce. Že se ji 
to opravdu povedlo, se můžete osobně přesvědčit.

       Stěhování knihovny:                     
Zastupitelstvo obce rozhodlo, že uvolněné prostory v přízemí kulturního domu po panu Foltovi, využije pro účely knihovny. 
V této chvíli probíhají nutné stavební úpravy. Součástí knihovny bude i místnost, kde mohou probíhat různá malá setkání, 
přátelská popovídání, herna pro děti, atd. Bude tam i veřejný internet. Velikou předností bude, že čtenáři nemusí šplhat 
po schodech do patra. Prostory současné knihovny využije obecní úřad k zázemí pro novu pracovní sílu (1/2 úvazek) 
a ke zbudování archivu.

       Generální oprava místní komunikace nad bytovkami:                           
Část cesty mezi rodinnými domy pana Jeřábka a MUDr. Čecha 
byla dlouhodobě ve  velice špatném stavu. Velice tomu přispívala 
prosakující podzemní voda, která z cesty v mokrých měsících dělala 
doslova houpačku. Naše obec na počátku tohoto roku vypracovala 
žádost o dotaci na Zlínský kraj v rámci Podprogramu na podporu 
obnovy venkova s  názvem Rekonstrukce místní komunikace 
8c – Záhumení zaevidovanou pod registračním číslem PF02-
15DT1/156. Žádost byla úspěšná a  Zlínský kraj nám na  tuto 
akci v celkové hodnotě 1,572 mil. Kč přispěl částkou 628 tis. Kč, 
což činní 39,95% z  celkových nákladů. Zmíněný úsek cesty byl 
zcela vybagrován do hloubky 60 cm. Vybudovala se nová dešťová 
kanalizace, bylo nataženo desítky metrů drenážního potrubí, osazeny 
dva odvodňovací příčné žlaby, betonové obrubníky a  přídlažba 
po celé délce opravované komunikace a nakonec finální dvouvrstvý 
asfaltový povrch. Pevně věřím, že cesta, kterou zrekonstruovala 
firma REPONT s.r.o., bude sloužit svému účelů mnoho roků. 

Za sociální a kulturní komisi Soňa Letáková



   Dobří čápi se vracejí                                 
Již druhým rokem všichni společně pozorujeme u  Božích muk 
vedle domu čp. 2 zabydlování rodiny čápa bílého. Letos se k nám 
vrátili po dlouhé odmlce 17. dubna 2015. Nejprve si samec Timo 
zkontroloval hnízdo z  loňska a  následně přilákal samičku Aďu. 
Přistavili futro pomocí klacíků a  větévek. Následně se pokusili 
založit rodinu. Když samička nechtěla, Timo ji začal klovat do krku. 
Občas byl na  scéně i  druhý samec. Nastalo období smutku, pod 
hnízdem jsme našli jedno, za pár dnů druhé rozbité vajíčko. V loni 
náš pár vyvedl pouze jedno mládě, proto jsme i letos očekávali stejný 
výsledek. Netrpělivě jsme vyhlíželi z oken a dalekohledy pozorovali, 
co se děje. Samice seděla dál na  hnízdě a  sameček obstarával 
potravu. Po  nakrmení Adi se v  sezení vystřídali. Z  tohoto jsme 
tedy usoudili, že v hnízdě něco je, ale kolik a kdy zatím nevíme. 
Pravidelným fotografováním a dokumentováním jsme narazili 3. 6. 2015 na první malý pohyb hlavičky “čapíčete“ Saši 

(protože nevíme, jestli jde o holčičku, či chlapce pojmenovali jsme jej typicky 
českým jménem). Bude to tak, jako loni? Zůstane pouze u jednoho mláděte? 
Rod bude zachovaný, tak se nemusíme bát. Následně jsme další den uviděli 
hlavičky dvě. Sice drobnější, ale jsou tam! Marně jsme se snažili vymyslet další 
originální typicky česká jména. Sourozenci budou po starším na rýmovačku: 
Maša a Paša. Maminka Aďa a tatínek Timo se zodpovědně střídali v krmení. 
Myslíme si, že pravidelným spěcháním na  hnízdo (až 6 krát za  den) Aďa 
poměrně zhubla. Zatím se střídají spolu s otcem. Krmení je vždy doprovázeno 
hlasitým klapotem zobáčků rozléhající se po celé dědině.  Nyní, ke konci je 
Aďa matka samoživitelka, Timo už nejspíše odletěl do teplých krajin zahřívat 

letní byt. Saša, Maša a Paša se mají zdárně k světu. Každým dnem sílí, křídla a zobáčky se zbarvují. Aďa už se nevleze 
na hnízdo a je vypuzená na střechu Přadků. Velky okamžik v životě Saši nastal 31. 7. 2015, kdy nabral síly a rozhodl se 
přeletět tam, kde viděl maminku, tedy na protější střechu. Vrávoral po hřebeni střechy a marně hledal cestu zpět. Hodinu 
se pokoušel letět za sourozenci. Nakonec se podařilo. Už jsou zase všichni pohromadě. Je jen otázkou času, kdy vzlétnou 
všichni společně a řekneme jim poslední sbohem pro letošní rok. Zatím je můžete pozorovat a kochat se. Dobří čápi se 
přeci vracejí dobrým lidem, tak nemusíte plakat. Příští rok nashledanou. 
S foťákem v ruce se při pohledu na Sašu, Mašu a Pašu loučí pozorovatelka a fotografka Lenka Šimčíková ml.

     Kříž a boží muka                               
– to jsou dvě výjimečné díla, které v  Jarcové máme. Jedná se totiž v  obou 
případech o státem uznané kulturní památky. A obec na ně i proto nezapomíná. 
Boží muka, známé spíš jako „kaplička“, se nachází nedaleko mostu pro 
pěší vedoucího k  autobusovým zastávkám. Toto dílo pochází z  roku 1863 
a za kulturní památku je považováno od roku 2004. Kaplička v těchto dnech 
získává nový nátěr, tak se můžeme těšit na to, že toto místo, kterým do Jarcové 
vstupují hlavně ti, kdo využívají autobusovou dopravu, bude zase o něco hezčí. 
Větší pozornost se ale v poslední době věnovala kříži nedaleko centra obce, 
naproti domu rodiny Přadků. Kříž je ještě starší než boží muka, pochází už 
z  roku 1832. Zajímavostí je, že kříž financovali 

sami naši předchůdci – dřívější obyvatelé Jarcové. Peníze na něj získali z výnosů za nocležné 
vojáků rakouské armády, kteří tady dva roky přebývali. Jak kříž, tak boží muka považujeme 
za sakrální stavby, tedy stavby sloužící pro náboženské nebo rituální úkony. Kříž je kulturní 
památkou od roku 2002 a poslední větší rekonstrukcí prošel o dva roky později, kdy byl svěřen 
do péče akademického sochaře Miroslava Machaly.
Obec, konkrétně pak členové a členky sociální komise, se v poslední době ale zaměřili spíše 
na okolí této památky, které jí nebylo příliš důstojné. Nápadů na zvelebení tohoto místa bylo 
hodně, reálnější podobu mu ale nakonec dala Jitka Paseková (Táborská), kterou jsme oslovili 
jako absolventku zahradnické fakulty. U křížku tak vznikly celkem tři místa výsadby – záhon 
ve středu plochy ve tvaru slzy, záhon za křížkem a výsadba kolem samotného křížku. Mezi 
těmito místy je vysázen nový travnatý porost. Na záhonech můžete najít třeba ozdobnice, vřesy, 
levandule, astry, rozchodníky nebo třeba bergénie. Většina z vás úpravy sledovala nebo kolem 
křížku budete mít cestu, proto zvelebení tohoto místa můžete zhodnotit sami. Kromě sociální 
komise se na brigádách podíleli i  obecní pracovníci, dále členové našeho fotbalového týmu 
dorostu a mužů a také členové divadelního spolku.    Za sociální komisi Jakub Bližňák



    Obvod, okres mladých hasičů                      
Jako každý rok se s dětmi na začátku sezóny zúčastňujeme postupových soutěží, z nichž první kolo je obvodové. 
Tato soutěž se tentokrát konala na Hovězí. Letos to pro vedoucí bylo trošku náročnější než obvykle, protože malých 
hasičů stále přibývá, museli jsme letos složit dvě družstva mladších žáků. Postupové kola jsou také náročné kvůli 
počtu disciplín. Na těchto soutěžích se běhá: štafeta CTIF, štafeta 4x60 metrů, štafeta dvojic, požární útok a u ka-
tegorie starší ještě navíc požární útok CTIF. Nakonec to děti skvěle zvládly a mladší žáci vybojovali celkově krásné 
4. a 6. místo, a družstvo „A“ obsadilo na štafetě dvojic dokonce 3. místo. Starším se dařilo o něco lépe, na většině 
disciplín vybojovali 2. místa, a podle toho také vypadalo i konečné pořadí. Hned po Oznici starší tedy skončili 2, čím 
si vybojovali postup na okresní kolo. V kategorii mladších postupuje na okresní kolo pouze družstvo, které vybojuje 
1. místo, ve starší kategorii pak postupuje šest nejlepších.
Okresní kolo se konalo jako každý rok v Horním Lidči. Soutěž sice byla až v sobotu, ale stejně jako minulý rok jsme 
měli v Lidči zařízené ubytování na páteční noc. Jeli jsme už odpoledne, abychom mohli ještě něco málo před soutěží 
potrénovat. Ráno jsme vstali a ostatní družstva už se začínala sjíždět. Na štafetě CTIF jsme s časem 77,98 skončili 
na 3. místě, štafetě dvojic s časem 55,93 na 6. místě a štafeta 4x60m nám časem 44,23 přinesla 2. místo. Požární útok 
CTIF se nám moc nepovedl a tak jsme s časem 120,74 skončili až na 7. místě, no a požární útok nás díky času 16,13 
dostal na 4. místo. Po součtu všech bodů jsme si ale nemohli stěžovat, celkově jsme teda obsadili krásné 3. místo. 
Na postup do krajského kola to sice nestačilo, ale i tak jsme nakonec byli spokojení. Snad nám to vyjde příští rok.
            Kateřina Šulová

    TFA                                           
V letošním roce se tři odvážlivci z našeho sboru rozhodli zkusit pro nás novou disciplínu TFA v soutěži Vsacké 
ligy TFA aneb Železný hasič Valašských kotárů. Jsou to Josef Vlček, Jana orságová a Vladislava Kalná. Tento seriál 

sestává z šesti závodů, kde se sčítají body za umístění.  
Odvážlivci proto, protože v této disciplíně vyhrává ka-
ždý, kdo má odvahu se postavit na start. Vždyť  s šes-
tikilovým dýchacím přístrojem,  jeden a  půl kilovou 
přilbou na hlavě v zásahovém oděvu, rukavicích v třice-
tistupňovém horku je každý jiný unavený už na startu. 
Navíc každý závod je jiný s  jinými překážkami, takže 
se to nedá strojově naučit., takže si účastníci vždycky 
hrábnou na dno. V cíli čekají na soutěžícího , který po-
sledních pár metrů běží s vypětím všech sil jeho spolu-
bojovníci, aby mu po  extrémní námaze sundali dýchací 

      Tábor 2015                          
Mladí hasiči se tento rok opět zúčastnili táboru v Bzové společně s dětmi z Francovy 
Lhoty a Hovězí. Po příjezdu se všichni ubytovali a tábor mohl začít. Děti byly roz-
děleny do družstev a jejich prvním úkolem bylo vybrat si zvíře, které musely znázor-
nit na vlajce a následovně ho vytvořit ze sena, větviček a provázku. Také si musely 
vymyslet tematický pokřik, což byla, jak se ukázalo, strašná legrace. Vedoucí byli 
velice překvapeni a pobaveni pokřiky, které si jednotlivé týmy dokázaly vymyslet.
Veškeré aktivity, hry a úkoly byly samozřejmě obodovány a všechny týmy se z pl-
ných sil snažily získat největší možný počet. Ať to byl trénink na branný závod, hod 
vajíčkem nebo ,,Miss naruby“ kdy se kluci navlékli do holčičích věcí a holky do klu-
čičích. Děti také ukázaly týmového ducha, když se při stavění lesních staveb pouze 
z přírodních materiálů všechny týmy spojily a dohromady postavily jednu velkou 
stavbu, která se opravdu vyvedla a stála za to. Ve volných chvílích mladí hasiči tréno-

vali štafetu dvojic nebo zapojení 
hadic na šedesátky a další hasič-
ské disciplíny. Uprostřed týdne 
nastaly opravdu tropické dny, 
odpolední program musel být zrušen a všichni se pořádně vybl-
bli v bazénu, malí i velcí. Děti byly samozřejmě nadšené, když 
byl vyhlášen ,,lov na vedoucí,, jehož cílem bylo, dostat všechny 
do vody, samozřejmě za náležitou bodovou odměnu. Jedno od-
poledne bylo také věnováno hraní ve skákacím hradu a spoustě 
dalších nafukovacích atrakcí (skákací hrad, házení na nafukova-
cí terč, bankomat a atrakce s létacími balónky). Týden uplynul 
jako voda. Ani jsme se nenadáli a už jsme se vydávali na cestu 

domů. Po cestě si děti plné dojmů vyprávěly o zážitcích a těšily se na rodiče, kteří na ně před hasičárnou samozřejmě 
čekali a vedoucí si po týdnu mohli konečně s klidem oddechnout.     Iveta Bačová ml.



   Dorostenky                        
Stejně jako vloni  jsme stáli před rozhodnutím, zda ka-
tegorii dorostenek pojmout za jednotlivce nebo za druž-
stvo. Naštěstí dvě starší žákyně již věkově mohly soutěžit 
i za družstvo dorostenek  a bylo rozhodnuto kolektivně.  
Zde je potřeba říct, že na výsledcích dorostenek se roz-
hodně nemalou měrou podílejí  i  vedoucí žákovských 
kategorií a patří jim za to velký dík. Tím že se v Jarco-
vé s mládeží intenzivně pracuje od jejich pěti až šesti let, 
při jejich přechodu do dorostu jsou to šikovné závodnice 
s mnoha zkušenostmi.  Na vedoucích dorostu pak zbý-
vá přetvořit je na  jiný typ materiálu a dvounásobné tra-
tě, ale to při jejich zkušenostech nebývá problém. To se 
potvrdilo hned na okresním kole, kdy zvítězily ve všech 
čtyřech disciplínách po několikáté za sebou. Jako vždy se 
láme chleba na krajském kole, ale holky nenechaly niko-
ho na pochybách, že to s vysněným postupem na MČR 
do Prahy myslí vážně. Opět ani v jedné disciplíně nenašly 
přemožitelky a vybojovaly čtvrtý postup za sebou. Začaly příjemné starosti jak zajistit ubytování, stravování, cesto-
vání. Tím že na mistrovství postoupilo i družstvo dorostenců ze sousední Oznice. řešili jsme to společně. To bychom 
nebyli my, aby před republikou nepřišla jobovka. Tři dny před odjezdem jednu z opor družstva operovali se slepým 
střevem. Takže místo klidného balení věcí a chystání se přišel shon, koho sehnat. Nakonec se ve čtvrtek podařilo 
najít dívku až od Kroměříže, což pravidla umožňují, protože jsme reprezentovali Zlínský kraj. Těžko na mistrovství 
bylo družstvo, které tam jelo v přeházené sestavě s jediným tréninkem den před odjezdem. Nezbývalo, než se nad to 
povznést  a pokusit se o co nejlepší výsledek. Ale děvčata se nevzdala, zatla zuby a šla do boje.  Tím že naši fanoušci, 
kteří přijeli v hojném počtu a vytvořili spolu s fanoušky Oznice společný valašský kotel , se bojovalo mnohem líp.  
Konec dobrý, všechno dobré.  Sice čtvrté místo na požárním útoku vyvolalo slzavé údolí, protože ještě před dvěma 
posledními dvěma pokusy soupeřek byly holky druhé, ale nedá se nic dělat. Nikdo nic nepokazil, nikdo se nezranil, 
v pořádku jsme se vrátili domů s celkovým pátým místem na mistrovství republiky, což pro tak malou obec  rozhodně 
není ostuda.              za SDH Jarcová Jaroslav Šula

    Tereza Tvarůžková je mistryní republiky.                                      
Ve dnech 18.-19.7.2015 se uskutečnilo MČR horských kol v Kutné Hoře. Va-
lašsko - Meziříčský klub VRV reprezentovala dvojice bajkerů z naší obce a to 
Terka Tvarůžková a David Bártek, oba v Juniorské kategorii. V závodě XCE 
brala zlato Terka a zároveň zvítězila i celý seriál ČP XCE v XCO, byla cel-

kově 7. David jel až dru-
hý závod, v  němž obsadil 
22.místo,ale v  celkovém 
pořadí ČP mu patří vý-
borné 10.místo.Nutno 
podotknout, že je ve  své 
kategorii 1.rokem.Kromě 
ČP se oba bajkeři zúčast-
nili řady vedlejších závo-
dů s  kvalitními výsledky 
např. David 2 vítězství 
XCR na  silničních ko-
lech,vítěz stavařské 1000, 
což je prestižní  místní závod. U Terky je třeba zdůraznit ,že se 
stala vícemistryní republiky v  adrenalin cupu, což je extrémní 
závod štafet nebo vítězství na slovenském poháru XCO. Obě-
ma závodníkum chci poděkovat za kvalitní reprezentaci v oddílu 
VRV.    Petra Tvarůžková

přístroj, přilbu a dali mu napít. Přesto, že jsme tento ročník považovali za zkušební, dosavadní výsledky předčily 
všechna  očekávání. Po polovině seriálu Josef Vlček je průběžně na prvním místě, kdy za ním zůstávají  i profesionál-
ní hasiči a dívkám se také daří. Druhým dechem je třeba dodat, že výsledky se budou na konci korigovat, protože se 
bude odečítat nejhorší  umístění konkrétního závodníka a ze šesti se každému bude počítat pět. Nicméně náš začátek 
v této disciplíně je úspěšný.
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     Informace občanům                       
  Pracovní místa
Kvůli neúměrně zvýšené administrativě pro obce zastupitelstvo rozhodlo o zřízení  pracovního místa na půl úvazku, 
aby se odlehčilo neúměrnému zatížení  referentce. Byli jsme poslední obcí v okolí, která měla jen jednu pracovní sílu 
na administrativu. Bylo vyhlášeno výběrové řízení, které vyhrála Lenka Křupalová.  Díky tomu, že jsme vytvořili nové 
pracovní místo, požádali jsme Úřad práce o poskytnutí dotace a bylo nám vyhověno.To znamená, že po určitou dobu úřad 
práce hradí velkou část nákladů na mzdu zaměstnance. Dále se nám daří získávání dotací od Úřadu práce na zřizování 
míst pro veřejně prospěšné práce.  Kromě toho, že  máme pracovníky na zvelebování obecních prostor, zároveň se tím 
snažíme pomáhat dlouhodobě nezaměstnaným. V současné době  je u obce takto zaměstnáno šest pracovníků.
  Upozornění občanům: 
Prosíme, abyste všichni měli svůj dům zřetelně označen číslem popisným. Je to komplikace nejen pro poštovní 
služby, ale i pro obecní úřad, pokud vám roznášíme nějaké písemnosti, volební lístky apod. Ostatním usnadníte práci 
a vy se můžete vyhnout případným problémům. Stejně tak bych požádal, abyste měli funkční zvonky. Zejména tam, 
kde máte zamklou branku. Konkrétně je to problém např. při odečtech vody, elektriky apod. Děkuji za pochopení.
  Oplocení fotbalového hřiště Za Vodů: 
Vzhledem k rušnému provozu na místní komunikaci v části Obce Za Vodů jsme se rozhodli vybudovat plot, který by 
měl chránit hlavně děti, které vybíhají ze hřiště pro zakopnutý balón. Dále bychom rádi v těchto místech instalovali 
dětské herní prvky, aby si i zde mohly děti zařádit a rodiče se odreagovat. Poté co se obci podařilo potřebné státní 
pozemky převést na sebe, se rozjelo vyjednávání s Povodí Moravy s.p. o odkoupení části pozemku směrem k Bečvě tak, 
aby tam několik herních prvků vešlo. Pevně věřím, že s žádostí uspějeme a do konce roku pozemky na obec přepíšeme. 
  Myslivecký výlet: 
Myslivecké sdružení Podlesí Jarcová vás všechny srdečně zve na Myslivecký výlet, který se koná dne 29. 8. od 13,00 hod 
na místním sportovišti u fotbalového hřiště. Dobroty jako guláš, divočák se zelím a vychlazené pivko jsou zárukou dobré 
zábavy. Tombola vám určitě přinese zajímavé výhry a o večerní zábavu se postará hudební skupina DUO EXPRES.
  Natáčení filmu DĚDA: 
Dne 18. 8. od 9 do 12 hod se budou v hostinci Za Vodů natáčet scény připravovaného filmu „DĚDA“. Natáčecí štáb 
nás požádal o uzavření cesty na tuto dobu. Poprosím tedy všechny občany, kteří by v tuto dobu chtěli kolem hospody 
projet, aby cestu buď odložili, nebo jeli opačnou stranou, týká se to i cyklistů. Děkujeme za pochopení.
  Setkání u Masaryka: 
Na 28. září 2015, u příležitosti Dne české státnosti, se uskuteční setkání obyvatel obcí Poličná, Branky, Oznice 
a Jarcová u památníku před Piškovou, abychom společně uctili památku prvního československého prezidenta T.G. 
Masaryka. Občerstvení na místě je zajištěno. Sraz všech účastníků je v 11,15 hod před místním obchodem Jednota.
  Nová fotbalová sezóna: 
Mužstvo mužů po výborných výsledcích uplynulé sezóny postoupilo do III. třídy a novou sezónu začalo dne 9. 8. 
v 16,30 hod na domácí půdě s mužstvem Střelná. Mužstvo dorostu vstoupí do sezóny dne 23. 8. v 16,30 hod na hřišti 
v Lačnově. Nově bylo založeno mužstvo starší přípravky (jsou to děti ročník 2005 a mladší). Tito budou mít svou 
premiéru dne 30. 8. v 16,30 hod na domácí půdě a budou hostit mužstvo z Polic. Všem přejeme úspěšnou sozónu. 
Rozpisy zápasů najdete na webových stránkách obce.

     Srdečně zveme                         


